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Bemestingsnormen  -  Derogatie

In het recent gepubliceerde Mestactieprogramma 6 (MAP 6) wordt aangegeven dat de 
mogelijkheid op derogatie van de bemestingsnorm (d.w.z. dat bedrijven meer dierlijke 
mest kunnen opbrengen dan de maximale bemestingsnorm van 170 kg N/hectare) ook in 
2019 kan worden aangevraagd. Uiterste termijn hiervoor was 14 juli 2019.

Bedrijven met lopende sancties kunnen voor een of meerdere derogatiegewassen geen 
nieuwe derogatie toepassen.
 
Er wordt door de Vlaamse Landmaatschappij (VLM) tevens op gewezen dat kwestieuze 
derogatie nog niet definitief goedgekeurd werd door de Europese Commissie voor de 
periode 2019-2022.
 
1. Hoeveel aanvragen tot derogatie werden in totaal ingediend? Hoeveel hectare in 

totaal? Hoe verhoudt het totaal aantal aanvragen en het aantal hectare zich ten 
opzichte van de vorige jaren? 

Graag een overzicht van de voorbije vijf jaar. 

2. Hoeveel landbouwbedrijven zijn momenteel onderworpen aan sancties aangaande de 
derogatie van de bemestingsnorm? Hoeveel waren er dat de voorbije jaren? 

Graag een overzicht van de voorbije vijf jaar.

3. Hoeveel bezwaren tegen sancties werden in 2019 ingediend? Hoeveel werden daarvan 
ingewilligd?

4. Heeft de Europese Commissie reeds een definitieve goedkeuring gegeven aan de 
mestnormderogatie voor de periode 2019-2022? Zo nee, wanneer wordt dit verwacht?
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ANTWOORD
op vraag nr. 25 van 17 oktober 2019
van SOFIE JOOSEN

Het mestbeleid maakt deel uit van het omgevingsbeleid. Het komt mijn collega mevrouw 
Zuhal Demir, Vlaams minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en 
Toerisme toe hierover vragen te beantwoorden.


